
ZAPISNIK 

 

sa pete sjednice Turističkog vijeća TZO Bol održane 8. prosinca 2021. u Vinskom 

podrumu u Bolu. Sjednica je započela u 10 sati. 

Nazočni: Katarina Marčić, Dino Sokol, Vinko Martinić, Danijel Čamber, Karin 

Dubravčić, Jakov Okmažić, Pero Šošić. 

Izočni: Stamko Kvesić, Zdenka Petek. 

Ostali nazočni: Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol, Tonči Lalić, djelatnik 

Ureda TZO Bol. 

Sjednici predsjedava Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol. 

Nakon pozdravljanja svih nazočnih Katarina Marčić, predsjednica TV TZO Bol,  

predložila je slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prihvaćanje zapisnika sa prošle sjednice TV TZO Bol; 

2. Ostvarena noćenja i struktura gostiju u 2021.godini; 

3. Izvještaj o radu direktora TZO Bol u 2021. godini; 

4. Rebalans Financijskog plana TZO Bol za 2021. godinu; 

5. Prijedlog Programa rada sa Financijskom planom TZO Bol za 2022. godinu; 

6. Razno; 

 

Dnevni red  jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 1. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Zapisnik sa prošle sjednice Turističkog vijeća TZO Bol 

 

 

Ad 2. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, izvjestio je članove Turističkog vijeća o 

ostvarenim noćenjima i strukturi gostiju u 2021. godini. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: Da li je bilo većeg otkazivanja broja 

kategoriziranih objekata u privatnom smještaju? 

Markito Marinković, direktor ureda TZO Bol: nije bilo većih otkazivanja, sve je u 

normalnim okvirima. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: kako napreduju radovi u Bluesun hotelima te 

kad se planira otvaranje hotela u 2022. godini? 

Dino Sokol: radovi na obnovi hotela dobro napreduju bez većih zastoja i problema, 

također i radovi za smještaj sezonaca idu dobro. Otvaranje hotela Elaphusa predviđeno je 

14. svibnja 2022. Veliki problem biti sa randnom snagom u narednoj sezoni, naime, 

izuzetno je teško dovesti radnu snagu na otok, puno je to lakše kolegama na kopnu. 

Karin Dubravčić: Hotel Bretanide trebala bi otvoriti 23. travnja 2022.  

 



Ad 3. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol obrazložio je izvještaj o radu direktora  TZO Bol 

u 2021. godini. 

 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

prihvaća se izvještaj o radu direktora  TZO Bol za 2021. godinu. 

 

Ad 4. 

Markito Marinković, direktor  TZO Bol obrazložio je rebalans Financijskog plana TZO 

Bol za 2021. godinu. 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

prihvaća se rebalans Financijskog plana TZO Bol za 2021. godinu. 

 

Ad 5. 

 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, obrazložio je prijedlog Programa rada sa 

financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu. 

Dino Sokol: S obzirom da je u izradi strategija razvoja općine Bol za naredno razdoblje, 

držim da nije potrebno da TZ Bol predviđa posebnu stavku za izradu vlastite strategije. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: Do kraja ove godine strategija mora biti gotova. 

Slažem se sa time da nije potrebno da TZ Bol radi vlastitu strategiju razvoja. 

Vinko Martinić: predlažem da se ako je ikako moguće vrate ankete na naše web stranice 

jer nam je to od velike važnosti za donošenje novih planova. U idućoj godini planiramo 

održavanje tenis turnira ITF Senior open za što ćemo imati velike troškove. Predlažem da 

se stavka za izradu strategije u iznosu od 60.000,00 HRK ukine, te da se ta sredstva 

raspodjele na način da se 30.000,00 HRK predvidi za stavku održavanja tenis turnira ITF 

Senior open a drugih 30.000,00 HRK predvide sa dodatno Internet on line oglašavanje. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: da li su već obavljeni određeni razgovori i 

planovi u vezi sa izradom novih web starnica? 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: ovo će se rješavati na lokalnoj razini jer za to 

imamo mogućnosti, pored toga, puno je lakše odraditi cijeli posao na lokalnoj razini. 

Dino Sokol: S obzirom da u narednoj godini neće biti WTA tenis turnira a imamo u 

rezervi predviđen određeni iznos, predlažem da se razmisli o organizaciji nekog malo 

jačeg “eventa” pred početak turističke sezone. 

 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

prihvaća se Program rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2022. godinu sa  

navedenim nadopunama: 

- Stavka izrada strategije turistikog razvoja se ukida 

- 30.000,00 HRK predviđa se u stavci ITF Senior open 

- 30.000,00 HRK predviđa se u stavci on line oglašavanje 

 

 



Ad.6 

 

Markito Marinković, direktor  TZO Bol, obavijestio je članove Turističkog vijeća o 

aktivnostima u vezi sa raspisivanjem natječaja za izbor direktora TZO Bol. Ured TZO 

Bol zaprimio je smjernice od strane Ministarstva turizma u vezi sa raspisivanjem 

natječaja, međutim, nije dostavio i novi Pravilnik za izbor direktora kojeg je prema 

novom Zakonu dužno dostaviti kako bi se mogao raspisati natječaj. U kontaktu sa 

TZŽSD dobio sam informaciju da će se novi Pravilnik donijeti  u veljači naredne godine 

te da se predlaže da prvo ovaj natječaj raspiše Glavni ured HTZ pa tek onda lokalne 

Turističke zajednice. 

Katarina Marčić, predsjednica TZO Bol: kontaktirala sam telefonski Ministarstvo turizma 

na ovu temu te dobila usmenu informaciju da se za raspisivanje natječaja može koristiti 

postojeći Pravilnik iz 2017. godine te da ne treba čekati novi Pravilnik. Zatražila sam da 

nam se ovo mišljenje i pismeno dostavi. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: predlažem da kad stigne takav pismeni odgovor 

od strane Ministarstva turizma da se ponovno sastane Turističko vijeće na ovu temu te 

odluči o raspisivanju natječaja. 

Dino Sokol: zbog odlaska na novo radno mjesto izvan Bola ja više nemogu biti član 

Turističkog vijeća. Zahvaljujem se svima na dosadašnjoj suradnji. Iz naše firme stići će 

pismeni prijedlog za imenovanje novog člana Turističkog vijeća umjesto mene. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: Zbog izbjegavanja troškova revizije poslovanja 

TZO Bol predložiti ćemo Skupštini TZO Bol imenovanje dva člana komisije za nadzor 

materijalnog i financijskog poslovanja TZO Bol, na što prema Statutu TZO Bol imamo 

pavo. 

 

 

 
Sjednica je završila u 11.40 

 

          

ZAPISNIK SASTAVIO                                                 PREDSJEDNICA TV TZO BOL     

     

     Tonči Lalić                                                                            Katarina Marčić 


